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Koltay András médiajogász múlt heti, Van-e sajtószabadság Magyarországon? című írásában az áll, hogy
„érdeklődéssel olvastam az ÉS előző heti cikkeit a törvényekkel kapcsolatban, bár sajnos sem Váncsa
István, sem György Péter nem írt konkrét kritikát a törvényről, miközben meglehetősen lesújtó
véleményüket tették közzé róla".

György Péter nevében nem nyilatkozhatom, ami viszont engem illet, Koltay Andrásnak igaza van: az idei
első számban megjelent írásom a médiatörvényt illetően konkrétumokat csakugyan nem tartalmaz.


